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Follens, Ivo Hendrix, Owen Malone (verslag), Fernando Oliva, Roel Parys, 
Rutger Smith, Lander Tijtgat, Bernard Van Havere, Patrick Van Waes 
Verontschuldigd: / 
Afwezig: / 

 

1 Goedkeuring vorig verslag 

Verslag wordt goedgekeurd 

2 Introductie nieuwe leden TSC 

De nieuwe leden van de topsportcommissie stellen zich voor: Lander Tijtgat (ALVA), 

Ivo Hendrix (DCLA), Bernard Van Havere (ZWAT). 

3 Terugblik micromeetings 

De Vlaamse Atletiekliga heeft gezien het competitieverbod een aanvraag gedaan tot 

het inrichten van micromeetings, in de ministeriële besluiten worden immers 

indoortrainingen en –wedstrijden nog toegelaten voor topsporters. Met de 

micromeetings hebben we wedstrijdkansen geboden aan atleten die in buitenlandse 

meetings niet binnen geraakten. De Vlaamse Atletiekliga heeft het maximale gedaan 

binnen het overheidskader, ook de strenge bio-bubbel met een combinatie van PCR-

testen voor atleten en trainers en sneltesten voor alle andere aanwezigen was 

noodzakelijk voor de goedkeuring te krijgen. 

 

Enkele leden vragen zich af waarom sommige atleten wel en sommigen niet mochten 

deelnemen. Sport Vlaanderen licht toe dat volgende atleten onder de uitzondering 

voor topsporters kunnen vallen: profsporters, elitesporters (nominatieve lijst 

ontwikkelings- en prestatieprogramma’s) en atleten die een potentiële top-8 kunnen 

behalen in een niet-Olympische discipline. 

Voor velen op het terrein is dit proces echter onvoldoende transparant verlopen en er 

heerst dan ook heel wat ontgoocheling en frustratie, ook over de mogelijkheid om 

indoor te trainen. 

4 Vervolg indoorseizoen (oa. BK) 

We mikken nog steeds op de organisatie van een BK Indoor maar ook hier zullen we 

genoodzaakt zijn om de deelname te beperken tot de erkende 

eliteatleten/nominatieve lijst Sport Vlaanderen. Toch kiezen we om dit als Belgisch 

kampioenschap in te richten, net omdat het label ‘National Championship’ extra 

punten van World Athletics oplevert voor de World Rankings. Morgen zitten VAL en 

LBFA samen om de knoop door te hakken over de locatie, organisatie en deelnemers. 

Wij zullen ook het inzetten van hazen voor de afstandsnummers ter sprake brengen, 

gezien het belang van een goede tijd voor de World Rankings. 

 

5 Kwalificatie EK Indoor 

Momenteel zijn 8 individuele atleten gekwalificeerd, er kunnen ook nog ploegen 

uitgenodigd worden. De EK-limieten zijn door alle disciplines heen gebaseerd op de 

Top-16, de lat ligt dus overal even hoog. 
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B. Van Havere: Waarom liggen de criteria veelal hoger dan de internationale criteria? 

=> Dit is ten eerste om over alle disciplines de lat gelijk te leggen. En ten tweede 

liggen de criteria op zo’n niveau dat atleten grote kans maken om een ronde verder te 

komen (minimaal halve finales voor de loopnummers en finale plaatsen voor de 

kampnummers). Dit sluit aan met de ambities die wij als federaties hebben. 

6 Stages 

De paasstage voor explosieve disciplines zal zonder verslechtering van de 

(inter)nationale covid-maatregels plaatsvinden in Belek (TUR), de afstandslopers 

trekken naar Albufeira (POR). De stages worden vanaf dit jaar enkel ingericht voor de 

A-atleten en Be Gold atleten. De medische staf heeft al de nodige voorzorgen 

genomen en voorziet oa. sneltesten om een eventuele covid-besmetting snel te 

kunnen indijken. 

7 Varia 

• T. De Bock: Indien de huidige maatregelen aanhouden, zal de Vlaamse 

Atletiekliga ook micromeetings outdoor inrichten? 

=> inderdaad, indien nodig zal de federatie net als de winter en zomer een 

aanbod van micromeetings creëren voor de eliteatleten 

• T. De Bock: wat is de stand van zaken van het BK Veldlopen? 

 => De Crosscup is zelf met Stad Brussel aan het onderhandelen. Een 

goedkeuring is nog niet definitief, ook de mogelijke deelnemerslijst moet nog 

besproken worden. 

• R. Parys: We moeten best anticiperen op de discussie over vaccinaties voor 

Olympische atleten. We kunnen best al voorbereiden wie daarvoor in 

aanmerking zou komen (atleten + kader) en hun bereidheid voor vaccinatie 

nagaan. De atleten wachten best niet langer dan half juni, hoe dichter bij 

Tokyo hoe minder gunstig gezien een kleine griepreactie steeds mogelijk is. Er 

is ook een 4-tal weken nodig om immuniteit op te bouwen. 

8 Volgende vergadering 

Volgende data vindt plaats op 20 april om 19.30u. 


